



AKADEMI PENCEGAHAN RASUAH MALAYSIA (MACA)

KENYATAAN NOTIS SEBUTHARGA KERJA

KERJA MENGECAT RUANG DALAM BANGUNAN AKADEMI PENCEGAHAN RASUAH MALAYSIA (MACA), PERSIARAN TUANKU SYED SIRAJUDDIN, KUALA LUMPUR.

NO. SEBUTHARGA : SPRM/MACA/BPM/400-10/2 JLD 6 (2)

1. Sebutharga adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat Kontraktor yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPPIM/CIDB) dan mempunyai Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Taraf Bumiputra (STB) serta Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) yang masih sah dan menepati syarat-syarat berikut :

i.	Daftar Syarikat	:	Wilayah Persekutuan Kuala Lumpur.
ii.	Gred	:	G1
iii.	Kategori	:	B
iv.	Pengkhususan	:	B14 (Kerja-kerja cat)
v.	Taraf	:	Bumiputera

2. Taklimat/Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN**. Taklimat akan diadakan seperti berikut :-

Tarikh : 21 Februari 2024
Masa : 10:00 – 10:30 pagi (pendaftaran)
10:30 pagi (Jangka Taklimat)
Tempat : Tingkat 1, Dewan Kuliah Sabah, Blok B.

(Perhatian : Kontraktor tidak dibenarkan menghantar wakil untuk hadir taklimat/lawatan tapak. Menyediakan satu salinan dan menyerahkan kepada urusetia seperti dinyatakan di para 1, semasa pendaftaran).

3. Dokumen sebutharga akan dihantar melalui **EMAIL SYARIKAT YANG AKTIF** bermula dari tarikh 21 Februari 2024 hingga 22 Februari 2024 yang telah didaftarkan seperti di para 2, setelah memenuhi syarat dan kelayakan seperti di para 1. Kontraktor perlu mencetak keseluruhan dokumen sebutharga tersebut dan melengkapkan maklumat yang berkaitan.
4. Dokumen Sebutharga dalam bentuk (Salinan cetak) yang telah diisi dengan lengkap hendaklah dihantar dengan serahan tangan atau perkhidmatan pos dan dimasukkan ke dalam Peti Tawaran Sebutharga di Bahagian Pengurusan, Aras 2, Akademi Pencegahan Rasuah Malaysia (MACA), Persiaran Tuanku Syed Sirajuddin, Off Jalan Tuanku Abdul Halim, 50480 Kuala Lumpur **TIDAK LEWAT DARI JAM 12.00 tengah hari 27 Februari 2024 (Selasa)**. Tawaran Sebut Harga yang lewat dikemukakan tidak akan diterima.

(KATHERENE SHAMALA A/P NAGESWARAN)
Ketua Penolong Pengarah
Akademi Pencegahan Rasuah Malaysia